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I. Inleidende uiteenzetting 

van de heer Alain Maron, 

lid van het Verenigd College 
 

I. Exposé introductif  

de M. Alain Maron, 

membre du Collège réuni 
 

Het lid van het Verenigd College heeft voor de commissie-

leden de volgende toespraak gehouden: 

 

“Dit ontwerp van ordonnantie heeft tot doel een duidelijk, 

uniform en coherent wetgevingskader vast te stellen voor de 

financiering van de infrastructuur van diverse types van bi-

communautaire instellingen behorend tot het beleid inzake 

Bijstand aan personen en Gezondheid, nu het investeringsplan 

2017-2023 net is afgelopen. 

 

Er was een nieuw wetgevingskader nodig omdat een der-

gelijk kader voor veel types instellingen niet bestond of ver-

ouderd was. Het gaat onder meer om infrastructuurprojecten 

voor daklozencentra, initiatieven voor beschut wonen, revali-

datiecentra en diensten en centra voor personen met een han-

dicap, die momenteel ofwel worden gesubsidieerd via facul-

tatieve-subsidiebesluiten, ofwel rechtstreeks worden gesubsi-

dieerd via hun werkingskosten. Het naast elkaar bestaan van 

die twee methoden brengt echter het risico van ongelijke be-

handeling van de verschillende subsidiedossiers met zich mee 

en maakt een optimale budgettaire voorspelbaarheid niet mo-

gelijk.  

 

Over het algemeen is het ontworpen nieuwe financierings-

systeem grotendeels gebaseerd op het bestaande systeem voor 

de financiering van de infrastructuur van rusthuizen. Voor 

grote werken wordt de subsidie gespreid over 20 jaar, op 

voorwaarde dat er een vaste rentevoet wordt betaald. In het 

ontwerp is ook voorzien in de mogelijkheid om de aankoop 

van een terrein en/of een gebouw te financieren. Dit bestaande 

financieringssysteem biedt een hoge mate van voorspelbaar-

heid voor zowel de instellingen als de administratie. 

 

Bovendien biedt dit ontwerp van ordonnantie een wetge-

vingskader voor de financiering van instellingen waarmee 

voorheen geen rekening werd gehouden. Zo zal het ontwerp 

van ordonnantie bijvoorbeeld ook betrekking hebben op de 

financiering van multidisciplinaire structuren (met name 

wijkgezondheidscentra) en kinderopvangvoorzieningen. 

 

Tot slot actualiseert dit ontwerp van ordonnantie de be-

staande regelgeving over de financiering van de infrastructuur 

van rusthuizen. Bepaalde aspecten van die wet- en regelge-

ving waren aan herziening toe. 

 

Samenvattend is het ontwerp van ordonnantie dat vandaag 

aan u wordt voorgelegd het resultaat van een oefening in co-

herentie en verduidelijking. Het uniforme kader dat in dit ont-

werp is vastgelegd, heeft een gunstig advies gekregen van de 

Beheerraad voor Gezondheid en Bijstand aan Personen van 

Iriscare. Het biedt een kader voor een grotere budgettaire 

voorspelbaarheid. De volgende stap is de uitvoering ervan 

door een uitgebreide projectoproep te lanceren en een nieuw 

meerjareninvesteringsplan voor infrastructuur op te stellen. 

Deze taak moet een prioriteit zijn voor de volgende legisla-

tuur.”. 

Le membre du Collège réuni a tenu devant les commis-

saires le discours suivant : 

 

« L’objet du présent projet d'ordonnance est d’établir un 

cadre législatif clair, uniforme et cohérent pour le finance-

ment de l'infrastructure des divers types d'institutions bicom-

munautaires relevant de la politique de l’Aide aux personnes 

et de la Santé, et ce, alors que le plan d’investissement 2017-

2023 vient juste d’arriver à son terme. 

 

Un nouveau cadre législatif était nécessaire dans la me-

sure où, pour de nombreux types d'institutions, un tel cadre 

était soit inexistant, soit obsolète. Pensons notamment aux 

projets d'infrastructure des centres pour personnes sans abri, 

des initiatives d'habitations protégées, des centres de rééduca-

tion fonctionnelle ou encore des services et centres pour per-

sonnes handicapées, qui sont aujourd'hui soit subventionnés 

par le biais d’arrêtés de subventionnement facultatif, soit di-

rectement via leurs frais de fonctionnement. La coexistence 

de ces deux méthodes comportait toutefois le risque d’un trai-

tement inégal des différents dossiers de subventionnement et 

ne permet pas une prévisibilité budgétaire optimale.  

 

De manière générale, le nouveau système de financement 

en projet s'inspire largement du système existant pour le fi-

nancement des infrastructures des maisons de repos. Pour les 

grands travaux, la liquidation de la subvention est étalée sur 

20 ans, moyennant le paiement d'un intérêt forfaitaire. La pos-

sibilité de financer l'acquisition d'un terrain et/ou d'un bâti-

ment a également été prévue dans le projet. Ce système de 

financement existant offre un grand degré de prévisibilité tant 

pour les institutions que pour l'administration. 

 

Par ailleurs, le présent projet d’ordonnance offre un cadre 

législatif pour le financement des institutions qui n’étaient au-

paravant pas prises en considération. C’est ainsi que ce projet 

d’ordonnance couvrira également, par exemple, le finance-

ment des structures multidisciplinaires (notamment les mai-

sons médicales) et des milieux d'accueil pour enfants. 

 

Enfin, le présent projet d’ordonnance met à jour la régle-

mentation existante en matière de financement de l’infrastruc-

ture des maisons de repos. Certains aspects de la législation et 

de la réglementation appelaient de fait une révision.  

 

En conclusion, le projet d’ordonnance qui vous est soumis 

ce jour est le résultat d’un exercice de mise en cohérence et 

de clarification. Le cadre uniforme que ce projet met sur pied 

à fait l’objet d’un avis favorable du Conseil de gestion de la 

santé et de l’aide aux personnes d’Iriscare. Il offre un cadre 

permettant une prévisibilité budgétaire renforcée. La pro-

chaine étape consistera à le mettre en œuvre via le lancement 

d’un vaste appel à projets et l’établissement d’un nouveau 

plan pluriannuel d’investissement en infrastructure. Cette 

tâche devra être une priorité de la prochaine législature. ». 
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II. Algemene bespreking 
 

II. Discussion générale 
 

Mevrouw Françoise Schepmans juicht namens haar frac-

tie de vorderingen toe die in de inleidende uiteenzetting wer-

den samengevat. Zij wil graag weten wat het tijdschema is 

voor de uitvoeringsbesluiten die de tenuitvoerlegging hiervan 

mogelijk moeten maken. 

 

Het commissielid verneemt dat de sectoren vragen om 

vóór de projectoproep te worden geraadpleegd, zodat die laat-

ste kan worden afgestemd op hun behoeften. Hoe is het Ver-

enigd College van plan op deze eis te reageren? 

 

 

De spreekster betreurt het dat op grond van het ontworpen 

artikel 6 de ouderenvoorzieningen in de commerciële privé-

sector niet in aanmerking komen voor de subsidies die op 

grond van deze tekst worden toegekend. Die voorzieningen 

zullen echter infrastructuurkosten moeten maken na de aan-

staande goedkeuring door het Verenigd College van nieuwe 

erkenningsnormen, met name op het gebied van brandveilig-

heid. Die normen gelden voor alle ouderenvoorzieningen, dus 

waarom zouden ze niet allemaal in aanmerking komen voor 

een financiering door de Gemeenschappelijke Gemeen-

schapscommissie? Dit verschil in behandeling wordt erkend - 

maar niet verklaard - in het commentaar bij de artikelen. Deze 

zuiver ideologische keuze dreigt echter een negatieve invloed 

te hebben op het aantal kwaliteitsvolle plaatsen voor senioren 

in Brussel. 

 

De spreekster vraagt hoeveel tijd de administratie zal krij-

gen om de aankoopdossiers te verwerken en hoeveel aanko-

pen zullen worden gesubsidieerd. Lopen de instellingen niet 

het risico om kansen mis te lopen bij de aankoop van onroe-

rend goed, aangezien de tekst niet bepaalt dat de goedkeuring 

van het aankoopdossier als opschortende voorwaarde kan 

worden gesteld? 

 

Mevrouw Véronique Jamoulle sluit zich aan bij de felici-

taties van de vorige spreekster, maar is het niet eens met de 

kritiek op de financiering van de ouderenvoorzieningen. Het 

ontwerp zoals het nu op tafel ligt, krijgt de volledige steun van 

haar fractie, die het raadzaam vindt om het wetgevingskader 

aan te passen aan de veranderende sociale behoeften. 

 

De volksvertegenwoordigster heeft vragen bij de uni-

forme toepassing van de maximale kosten, gezien de diversi-

teit van de instellingen en hun specifieke behoeften. Wat zul-

len de uitvoeringsbesluiten bepalen over dit punt? 

 

Het verheugt het commissielid dat bepaalde instellingen 

die vroeger niet in aanmerking kwamen, nu wel in aanmer-

king worden genomen, met name de multidisciplinaire struc-

turen en de diensten voor geestelijke gezondheidszorg, die 

vaak onvoldoende gefinancierd worden, ondanks hun essen-

tiële rol en de opdrachten die zij hebben gekregen in het Ge-

integreerd Welzijns- en Gezondheidsplan. Is er een garantie 

dat de middelen die nodig zijn om hun infrastructuurprojecten 

te subsidiëren beschikbaar zullen zijn? 

 

De heer Juan Benjumea Moreno verwelkomt de moderni-

sering en de uitbreiding van het wetgevingskader, als  

Mme Françoise Schepmans applaudit, au nom de son 

groupe, les avancées résumées dans l’exposé introductif. Elle 

souhaiterait savoir selon quel calendrier seront pris les arrêtés 

d’exécution qui en permettront la mise en œuvre. 

 

 

Il revient à la commissaire que les secteurs demandent à 

être consultés préalablement au lancement de l’appel à pro-

jets, afin que ce dernier soit établi en fonction de leurs be-

soins. Quelle suite le Collège réuni entend-il réserver à cette 

revendication ? 

 

L’intervenante déplore qu’en vertu de l’article 6 en projet, 

les établissements pour aînés relevant du secteur privé com-

mercial ne puissent prétendre aux subventions qui seront al-

louées en vertu du texte à l’examen. Or, ces établissements 

devront exposer des dépenses d’infrastructure à la suite de 

l’adoption prochaine, par le Collège réuni, de nouvelles 

normes d’agrément, notamment en matière de sécurité incen-

die. Ces normes seront applicables à tous les établissements 

pour aînés ; pourquoi ces derniers ne pourraient-ils pas tous 

bénéficier d’un financement par la Commission communau-

taire commune ? Cette différence de traitement est assumée – 

mais pas motivée – dans le commentaire des articles. Ce choix 

purement idéologique risque pourtant d’affecter négative-

ment le nombre de places de qualité accessibles aux aînés 

bruxellois. 

 

L’oratrice s’enquiert du délai dans lequel l’administration 

sera tenue de traiter les dossiers d’acquisition et du nombre 

d’acquisitions qui seront subventionnées. Le texte ne pré-

voyant pas que l’approbation du dossier d’acquisition puisse 

être érigée en condition suspensive, les institutions ne ris-

quent-elles pas de passer à côté d’opportunités d’achat immo-

bilier ? 

 

Mme Véronique Jamoulle se joint aux applaudissements 

de la préopinante mais n’en approuve pas les critiques rela-

tives au financement des établissements pour aînés. Le projet 

tel qu’il est sur la table reçoit le plein soutien de son groupe, 

qui juge opportun d’adapter le cadre législatif à l’évolution 

des besoins sociaux. 

 

La députée s’interroge sur l’application uniforme des 

coûts maximums, au regard de la diversité des institutions et 

de leurs besoins spécifiques. Que prévoiront à cet égard les 

arrêtés d’exécution ? 

 

La commissaire se réjouit que certaines institutions aupa-

ravant inéligibles soient désormais prises en considération, 

notamment les structures multidisciplinaires et les services de 

santé mentale, souvent sous-financés en dépit de leur rôle es-

sentiel et des missions que leur confie le plan social-santé in-

tégré. La disponibilité des crédits nécessaires au subvention-

nement adéquat de leurs projets d’infrastructure est-elle ga-

rantie ? 

 

 

M. Juan Benjumea Moreno salue la modernisation et  

l’extension du cadre législatif, en réponse aux demandes de 
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antwoord op de vraag naar voorspelbaarheid van spelers die 

tot nog toe afhankelijk waren van facultatieve subsidies of van 

hun werkingssubsidies om hun infrastructuurprojecten te fi-

nancieren. Dat was bijvoorbeeld het geval in de sector van de 

daklozenopvang, die dankzij de voorliggende ordonnantie in 

staat zal zijn de nodige renovatiewerken uit te voeren, met 

name op het gebied van energieprestaties. 

 

De spreker vraagt om opheldering over de mogelijke af-

stemming tussen de projectsubsidies en de Renolution-pre-

mies: zijn deze te combineren? 

 

De heer Kalvin Soiresse Njall is verheugd dat het bijwer-

ken en standaardiseren van de procedures ze begrijpelijker 

maakt voor wie actief is op het terrein. De vereenvoudiging 

die daaruit voortvloeit, laat de instellingen toe om hun perso-

neel in te zetten voor het bereiken van hun maatschappelijke 

doel in plaats van voor administratieve formaliteiten. 

 

Mevrouw Nicole Nketo Bomele heeft ook vragen bij de 

beweegredenen van het ontworpen artikel 6: hoe draagt het 

niet in aanmerking komen van vele commerciële instellingen 

voor de beoogde subsidies en waarborgen bij tot de politieke 

doelstellingen van het Verenigd College en tot de verbetering 

van de bicommunautaire diensten inzake gezondheid en bij-

stand aan personen? 

 

De volksvertegenwoordigster wil graag de voornaamste 

criteria kennen die gehanteerd zullen worden bij de selectie 

van de projecten die in de investeringskalender zijn opgeno-

men. 

 

Het commissielid vraagt hoe het Verenigd College de 

transparantie van de financieringsprocessen waarborgt en 

welke maatregelen het zal nemen om het correcte gebruik van 

de overheidsmiddelen te controleren.  

 

 

* 

*    * 

 

 

De heer Alain Maron, lid van het Verenigd College, ant-

woordt dat de subsidiëring van de infrastructuurprojecten in 

de bicommunautaire sectoren van gezondheid en bijstand aan 

personen van oudsher is voorbehouden aan overheidsdiensten 

en verenigingen. Het lijkt niet aangewezen om op dit punt te-

rug te komen en het voordeel van deze overheidsfinanciering 

uit te breiden tot de commerciële sector, d.w.z. tot instellingen 

met een winstoogmerk. Het is bijvoorbeeld moeilijk voor te 

stellen dat de Gemeenschappelijke Gemeenschapscommissie 

de ontwikkeling zou financieren van het vastgoedbestand van 

multinationals die in Brussel ouderenvoorzieningen uitbaten. 

Dat is nooit mogelijk geweest en het Verenigd College kiest 

ervoor om die mogelijkheid niet te scheppen. Die toestand 

veranderen zou puur ideologisch zijn geweest. 

 

Wat de procedure betreft voor het toekennen van de aan-

koopsubsidies, is de regeling bestemd om te werken. De in-

stellingen hoeven het onroerend goed nog niet te hebben ge-

vonden wanneer zij reageren op de projectoproep. Hiervoor 

beschikken zij over een termijn, die kan worden verlengd. 

prévisibilité émanant d’acteurs dépendant jusqu’à présent, 

pour le financement de leurs projets d’infrastructure, de sub-

ventions facultatives ou de subventions de fonctionnement. 

C’était le cas par exemple du secteur de l’accueil des per-

sonnes sans abri, que l’ordonnance à l’examen met en mesure 

de réaliser les travaux de rénovation nécessaires, notamment 

sur le plan de la performance énergétique. 

 

L’orateur sollicite des précisions sur la possible articula-

tion entre les subventions en projet et les primes Renolution : 

ces aides sont-elles cumulables ? 

 

M. Kalvin Soiresse Njall se félicite du gain de lisibilité 

que représente, au profit des acteurs de terrain, la mise à jour 

et l’uniformisation des procédures. La simplification qui en 

résulte autorise les institutions à consacrer leurs ressources 

humaines à l’exercice de leur objet social plutôt qu’à des for-

malités administratives. 

 

Mme Nicole Nketo Bomele s’interroge elle aussi sur les 

motifs de l’article 6 en projet : en quoi l’inéligibilité de nom-

breuses institutions commerciales aux subventions et garan-

ties en projet contribue-t-elle aux objectifs politiques du Col-

lège réuni et à l’amélioration des services bicommunautaires 

de santé et d’aide aux personnes ? 

 

 

La députée souhaite connaître les critères principaux selon 

lesquels seront sélectionnés les projets repris dans le calen-

drier des investissements. 

 

 

La commissaire demande comment le Collège réuni as-

sure la transparence des processus de financement et quelles 

mesures il mettra en œuvre pour contrôler l’utilisation adé-

quate des fonds publics. 

 

 

* 

*    * 

 

 

M. Alain Maron, membre du Collège réuni, répond que le 

subventionnement des projets d’infrastructure dans les sec-

teurs bicommunautaires de la santé et de l’aide aux personnes 

est, historiquement, réservé aux services publics et aux asso-

ciations. Revenir sur ce point et étendre le bénéfice de ce fi-

nancement public au secteur commercial, c’est-à-dire aux ins-

titutions poursuivant un but de lucre, ne paraît pas opportun. 

On conçoit mal, par exemple, que la Commission communau-

taire commune finance le développement du parc immobilier 

des sociétés transnationales exploitant à Bruxelles des établis-

sements pour aînés. Cela n’a jamais été possible auparavant 

et le Collège réuni assume le choix de ne pas ouvrir cette pos-

sibilité pour l’avenir. C’est modifier cet état de fait qui eût 

été purement idéologique. 

 

S’agissant de la procédure d’octroi des subventions d’ac-

quisition : le dispositif a été conçu de manière à fonctionner. 

Les institutions ne doivent pas avoir déjà trouvé le bien  

immobilier lorsqu’elles répondent à l’appel à projets ;  

elles disposent à cet effet d’un délai, susceptible d’être  
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Wanneer zij het onroerend goed hebben gevonden en een  

aankoopdossier indienen, moeten zij het ontwerp van ver-

koopovereenkomst bijvoegen. De verkoop moet dus nog niet 

gesloten zijn. 

 

De spreker bevestigt dat de maximumbedragen van sector 

tot sector zullen verschillen. Zij zullen nader worden uitge-

werkt in een uitvoeringsbesluit, waarvan het ontwerp binnen-

kort aan het Verenigd College zal worden voorgelegd. 

 

De in de voorliggende tekst beoogde financiering kan 

worden gecombineerd met de Renolutionpremies voor ener-

giebesparende werken die worden beheerd door Leefmilieu 

Brussel (maar niet met de renovatiepremies, die worden be-

heerd door Brussel Stedenbouw en Erfgoed), op voorwaarde 

dat de totale subsidiëring niet meer bedraagt dan 100% van de 

kostprijs van de werken. 

 

In de toekomstige projectoproep zal het totale budget wor-

den bepaald, het deel van dit budget dat aan elke sector wordt 

toegewezen, evenals de selectiecriteria voor de projecten en 

het relatieve gewicht van die criteria. In elk geval zal het vol-

gende in aanmerking worden genomen: de overeenstemming 

tussen het aanbod en de behoeften, het aanbod dat beschik-

baar is in de verschillende geografische zones, de architectu-

rale kwaliteit en de energieprestatie van de gebouwen.  

 

 

* 

*    * 

 

 

Mevrouw Françoise Schepmans komt terug op het ont-

worpen artikel 6. Zij blijft erbij dat, mits er goede regels wor-

den gehanteerd, de concurrentie van projecten uit de commer-

ciële privésector een pluspunt zou zijn. In Vlaanderen en Wal-

lonië wordt de financiering overigens niet langer toegekend 

aan de instellingen op basis van hun statuut, maar aan de per-

sonen op basis van hun behoeften. Het lijkt merkwaardig dat 

Brussel zich niet aansluit bij die nieuwe subsidiëringsnormen. 

We zullen zien of het project op dit punt in overeenstemming 

zal zijn met de Europese wetgeving, of het nu gaat om het 

Europees stelsel van rekeningen (ESR), het mededingings-

recht of het verbod op staatssteun. 

 

Wat meer specifiek de ouderenvoorzieningen betreft, her-

haalt de volksvertegenwoordigster dat de commerciële sector 

dezelfde kosten zal moeten maken als de openbare sector en 

de verenigingssector om in overeenstemming te zijn met de 

nieuwe erkenningsnormen, zonder dezelfde steun te ontvan-

gen. 

 

Bijgevolg zal haar fractie tegen artikel 6 stemmen. 

 

De heer Alain Maron, lid van het Verenigd College, her-

haalt dat de ontworpen wetgeving op dit punt de bestaande 

wetgeving niet wijzigt. Gezien de budgettaire beperkingen en, 

in het geval van de ouderenvoorzieningen, het te grote aan-

deel van de commerciële privésector en de complexe vast-

goedconstructies waarmee deze zich bezighoudt, kan de spre-

ker zich niet vinden in het standpunt van de volksvertegen-

prolongé ; lorsqu’elles ont trouvé le bien et introduisent un 

dossier d’acquisition, elles doivent y joindre le projet de com-

promis de vente ; la vente ne doit donc pas être déjà conclue. 

 

 

L’orateur confirme que les montants maximums différe-

ront selon les secteurs. Ils seront précisés dans un arrêté 

d’exécution dont le projet sera prochainement soumis au Col-

lège réuni. 

 

Le financement visé par le texte à l’examen est cumulable 

avec les primes Renolution relatives aux travaux économi-

seurs d’énergie, gérées par Bruxelles Environnement (mais 

pas avec les primes à la rénovation pilotées par Bruxelles Ur-

banisme et Patrimoine) – sans que le subventionnement total 

puisse excéder 100 % du coût des travaux. 

 

 

Le futur appel à projets déterminera le budget global, la 

part de ce budget allouée à chaque secteur ainsi que les cri-

tères de sélection des projets et le poids relatif de ces critères. 

En tout état de cause, seront notamment prises en compte : 

l’adéquation entre l’offre et les besoins, l’offre disponible 

dans les différentes zones géographiques, la qualité architec-

turale et la performance énergétique des bâtiments. 

 

 

 

* 

*    * 

 

 

Mme Françoise Schepmans revient sur l’article 6 en pro-

jet. L’oratrice soutient que, pourvu que des balises saines 

soient prévues, la concurrence des projets émanant du secteur 

privé commercial serait un plus. En Flandre et en Wallonie, 

le financement n’est d’ailleurs plus octroyé aux institutions en 

fonction de leur statut mais aux personnes en fonction de leurs 

besoins. Il paraît curieux que Bruxelles ne s’aligne pas sur ces 

nouvelles normes de subventionnement. On verra si le projet, 

sur ce point, est conforme au droit européen, qu’il s’agisse du 

système européen des comptes (SEC), du droit de la concur-

rence ou de l’interdiction des aides d’État. 

 

 

En ce qui concerne plus spécifiquement les établissements 

pour aînés, la députée répète que le secteur commercial devra 

exposer les mêmes frais que les secteurs public et associatif 

pour se mettre en conformité avec les nouvelles normes 

d’agrément, mais sans pour autant bénéficier des mêmes 

aides. 

 

En conséquence, son groupe votera contre l’article 6. 

 

M. Alain Maron, membre du Collège réuni, répète que, 

sur ce point, la législation en projet ne modifie pas la législa-

tion existante. Vu les limites budgétaires et, en ce qui con-

cerne les établissements pour aînés, la part excessive du sec-

teur privé commercial et les montages immobiliers complexes 

auquel il s’adonne, l’orateur ne peut se ranger au point de vue 

de la députée. D’autant moins, d’une part, que les établisse-

ments existants ne sont pas concernés par les nouvelles 
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woordigster. Zeker niet omdat enerzijds de nieuwe erken-

ningsnormen niet van toepassing zijn op de bestaande voor-

zieningen, behalve op het gebied van brandveiligheid, en an-

derzijds er nooit enig conflict met de Europese wetgeving aan 

de orde is geweest, noch in het geval van het huidige systeem, 

in het kader van een juridisch geschil, noch in het geval van 

het ontworpen systeem, in het advies van de Raad van State. 

 

 

 

normes d’agrément (sauf en ce qui concerne la sécurité incen-

die) et, d’autre part, qu’aucune contrariété avec le droit euro-

péen n’a jamais été soulevée, que ce soit, s’agissant du régime 

actuel, dans le cadre d’un contentieux judiciaire ou, s’agissant 

du régime en projet, dans l’avis remis par le Conseil d’État. 

 

 

 

III. Artikelsgewijze bespreking 

en stemmingen  

 

III. Discussion des articles 

et votes 

 
Artikelen 1 tot 29 

 

Deze artikelen lokken geen enkele commentaar uit. 

 

Stemmingen 

 

Artikel 1 wordt aangenomen met 9 stemmen, bij 1 onthou-

ding. 

 

Artikelen 2 tot 5 worden aangenomen met 8 stemmen, bij 

2 onthoudingen. 

 

Artikel 6 wordt aangenomen met 8 stemmen tegen 2. 

 

Artikelen 7 tot 29 worden aangenomen met 8 stemmen, 

bij 2 onthoudingen. 

 

 

Articles 1er à 29 

 

Ces articles ne suscitent aucun commentaire. 

 

Votes 

 

L’article 1er est adopté par 9 voix et 1 abstention. 

 

 

Les articles 2 à 5 sont adoptés par 8 voix et 2 abstentions. 

 

 

L’article 6 est adopté par 8 voix contre 2. 

 

Les articles 7 à 29 sont adoptés par 8 voix et 2 abstentions. 

 

 

IV. Stemming over het geheel 

van het ontwerp van ordonnantie 

IV. Vote sur l’ensemble 

du projet d’ordonnance 

 
Het geheel van het ontwerp van ordonnantie wordt aange-

nomen met 8 stemmen, bij 2 onthoudingen. 

 

 

 

L’ensemble du projet d’ordonnance est adopté par 8 voix 

et 2 abstentions. 

 

– Vertrouwen wordt geschonken aan de rapporteur voor 

het opstellen van het verslag. 

 

 

– Confiance est faite à la rapporteuse pour la rédaction 

du rapport. 

 

 

De rapporteur De voorzitter La Rapporteuse Le Président  

 

Delphine CHABBERT Ibrahim DÖNMEZ 

 

Delphine CHABBERT  Ibrahim DÖNMEZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


